圣咏集 34:15

躲避罪恶,努力行善,寻求和平,追随陪伴。

NOTE: Chinese Bible is verse 15

..... Psalm 34:14

Depart from evil, and do good; seek peace, and pursue it.

欧瑟亚 2:20

我要从地上将弓弩、刀剑和战争毁灭,使他们安居乐业。

NOTE: This is only ONE (1) verse, it's verse 20

..... Hosea 2:18-20

I will abolish the bow, the sword and war from the land; and I will make you lie down in safety.

阿弗烈•诺夫•怀海德

天主藉着他启发的朝拜来运作。

..... Alfred North Whitehead God s through the worship He inspires.

为世界和平祈祷

A Prayer for World Peace

亲爱的天主,我们感谢你赐给我们你所创造的天地。求你帮助我及全人类向那些启发信德传统的导师们学习如何以爱德、平安、宽恕、自由及和好来代替憎恨、战争、压迫和分歧。天主,求你帮助我在我与家庭成员、朋友、陌生人----甚至仇人的关系中,体现你的大爱。我现在作出承诺将一生为这些神圣的工作奉献自己。

但愿如此

Dear God, thank You for all creation. In the spirit of all teachers of peace who inspire the many faith traditions, help me, and all the people of the world, learn how to replace hate, war, oppression and division with love, peace, forgiveness, freedom and reconciliation. Help me to embody Your love in my relationships with my family and friends, strangers – even my enemies. I commit myself to these sacred tasks throughout my life.

So let it be

事实

FACTS

世界:

在爱中被创造,但现在 却布满着憎恨、战争、 压迫和分歧。

THE WORLD:

Created in love, now Riddled with hate, war, Oppression and division.

解决方案:

外交策略和祈祷, 而不是战争。

SOLUTIONS:

Diplomacy and prayer, not war.

问题:

世界或你本身是 永久地。。处在和平中?

QUESTIONS:

Is the world, or are you, At peace ... for good?

思考:

在世界,或在 心中,人类无法带来真实和永久的 和平,如果不藉着祈祷来 求天主的帮助。

A THOUGHT:

In the world, or in the Heart, no human can bring true and lasting Peace without God's help Through prayer.

新方式:

有一个共同为和平的 祈祷。

NEW WAY:

A Common Prayer for World Peace.

新步骤:

集合一个小组人。 一起学习如何 爱天主及他人。 请告诉我们。 请问问题。 请要求书签。

NEW STEPS:

Assemble a small group.
Together learn how to
Love God, and love others.
Tell us about it.
Ask questions.
Request bookmarks.

电邮我们:

aprayerforworldpeace@gmail.com

Email us.

aprayerforworldpeace@gmail.com